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P r o t o k ó ł  Nr  XXXVIII/2017 

z Sesji Rady Miasta Ciechanów, odbytej 

dnia 30 listopada 2017 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta w Ciechanowie, Plac Jana Pawła II 6 

 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 9
00

, zakończono o godz. 14
20

 

 

Stan radnych:   21  

Uczestniczyło w obradach: 20 

wg załączonej listy obecności. 

Obrady prowadziła Pani Barbara Kornatowska– Przewodnicząca Rady Miasta 

Ciechanów. Nieobecny radny Marcin Żebrowski. 

Pani Barbara Kornatowska Przewodnicząca Rady Miasta Ciechanów otworzyła 

obrady XXXVIII Sesji VII kadencji Rady Miasta Ciechanów stwierdzając 

kworum. Powitała Pana Prezydenta Krzysztofa Kosińskiego,  Panią Joannę 

Potocką-Rak Zastępcę Prezydenta Miasta, Panią Annę Żebrowską Zastępcę 

Prezydenta Miasta, Panią Skarbnik Ewę Szeluga, Pana Marcina Burchackiego 

Sekretarza Miasta, radnych, przedstawicieli miejskich spółek, kierowników 

wydziałów UM, przewodniczących ZO, Panią Bibianę Mossakowską 

Honorowego Obywatela Miasta Ciechanów, przedstawicieli mediów, oraz 

wszystkich zgromadzonych osób i mieszkańców Ciechanowa. 

 

Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta oraz Pani Barbara Kornatowska 

Przewodnicząca RM Ciechanów wręczyli Panu Waldemarowi Nicmanowi medal 
„ Za Zasługi dla Ciechanowa”. 

Pan Waldemar Nicman w krótkim wystąpieniu podziękował za medal „Za 
zasługi dla Ciechanowa”. 

 

Pan radny Tomasz Podsiadlik złożył wniosek o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały na druku nr 26 w sprawie zmiany w regulaminie 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków przyjętego Uchwałą Nr 

423/XXXVII/2006 Rady Miasta Ciechanów z dnia 26 stycznia 2006 roku. 

Pani radna Bogumiła Rybacka złożyła wniosek o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały na druku Nr 25 w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Prezydenta Miasta Ciechanów. 

Głosowanie I wniosku: 

Za   - 18 

Przeciw  - 0 

Wstrzymało się - 2 
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Wniosek przeszedł. 

Głosowanie I wniosku: 

Za   - 20 

Przeciw  - 0 

Wstrzymało się - 0 

Wniosek przeszedł. 

Głosowanie porządku obrad w całości: 

Za   - 20 

Przeciw  - 0 

Wstrzymało się - 0 

 

Porządek obrad został ustalony w następującym układzie: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja o protokole z poprzedniej Sesji. 

4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w okre-

sie międzysesyjnym. 

5. Analiza funkcjonowania oświaty miejskiej w roku szkolnym 2016/2017 z 

uwzględnieniem wyników egzaminów gimnazjalnych i sprawdzianów 

kompetencyjnych klas 6  -   druk Nr 1 
6. Analiza i uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Ciechanów na rok 2018 – druk Nr 2 
7. Analiza i uchwalenie budżetu na rok 2018 – druk Nr 3 

 

 

8. Projekty uchwał. 

1/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Ciechanów na rok 2017 -   druk Nr 4x 

 

2/ w sprawie zmiany Uchwały budżetowej na rok 2017 – druk Nr 5x 

 

3/ w sprawie obniżenia ceny skupu żyta  stanowiącej podstawę do nalicze-

nia podatku rolnego – druk Nr 6 

 

4/ w sprawie zmiany uchwały  Nr 419/XXIX/2017 Rady Miasta Ciecha-

nów z dnia  30 marca 2017 roku w sprawie dostosowania sieci szkół pod-

stawowych i gimnazjów prowadzonych przez Gminę Miejską Ciechanów 

do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświato-

we, na okres od dnia 01 września 2017r. do dnia 31 sierpnia 2019r. – druk 

Nr 7 
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5/ w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowych zespołów 

szkół w ośmioletnie szkoły podstawowe – druk Nr 8 

 

6/ w sprawie nadania Statutu Szkole Podstawowej Nr 1 w Ciechanowie 

– druk Nr 9 

7/ w sprawie przedłużenia obowiązywania  taryf i stawek opłat za zbioro-

we  zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków -  druk Nr 

10 

 

8/ w sprawie wprowadzenia zmian w wieloletnim planie rozwoju i moder-

nizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych będących w posiada-

niu Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Ciechanowie Spółka z o.o. na la-

ta 2016 – 2018 -  druk Nr  11 

 

9/ w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w schroniskach dla bezdomnych – druk Nr 12 

 

10/ w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Miejskiej 

Ciechanów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o których 

mowa          w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie (tj. Dz.U. z 2016r. poz. 239) na 

2018 rok  – druk Nr 13x 

 

11/ w sprawie określenia szczegółowych warunków i trybu przyznawania 

stypendiów artystycznych dla uczniów oraz określenia ich wysokości – 

druk Nr 14x 

 

12/ w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn.”Program profi-

laktyki zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego HPV w Gminie Miejskiej 

Ciechanów na lata 2018 – 2021”- druk Nr 15 

 

13/ w sprawie  przygotowania projektu zmiany uchwały Nr 228/XIX/2016 

Rady Miasta Ciechanów z dnia 28 kwietnia 2016tr. W sprawie zasad i wa-

runków usytuowania obiektów małej architektury, tablic reklamowych i 

urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów, standardów jako-

ściowych oraz rodzajów materiałów budowlanych, z jakich mogą być wy-

konane- druk Nr 16 

 

14/ w sprawie wyrażenia zgody na  udzielenie bonifikaty od ceny sprzeda-

ży na rzecz najemcy samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 2 B w budyn-

ku położonym w Ciechanowie  przy ul. H. Sienkiewicza 9 – druk  Nr 17 

 

15/ w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ław-

ników - druk Nr 18 
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16/ w sprawie  wyrażenia zgody na  zwarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody 

na odstąpienie od obowiązku przetargowego tryby zawarcia umowy dzier-

żawy– druk Nr 19 

 

17/ w sprawie  wyrażenia zgody na  zwarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody 

na   odstąpienie od obowiązku przetargowego tryby zawarcia umowy 

dzierżawy  – druk Nr 20 

 

18/ w sprawie  wyrażenia zgody na  zwarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody 

na odstąpienie od obowiązku przetargowego tryby zawarcia umowy dzier-

żawy– druk Nr 21 

 

19/ w sprawie  wyrażenia zgody na  zwarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody 

na odstąpienie od obowiązku przetargowego tryby zawarcia umowy dzier-

żawy– druk Nr 22 

 

20/ w sprawie  wyrażenia zgody na  zwarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody 

na odstąpienie od obowiązku przetargowego tryby zawarcia umowy dzier-

żawy – druk Nr 23    

 

21/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody 

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzier-

żawy – druk Nr 24 

 

22/ w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Prezydenta Miasta – 

druk Nr 25 

 

23/  w sprawie zmiany w regulaminie dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków przyjętego Uchwałą Nr 423/XXXVII/2006 Rady Miasta Ciecha-

nów z dnia 26 stycznia 2006 roku – druk Nr 26 

 

  9.     Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady za III kwartał 2017r. 

    10.    Interpelacje. 

 11.    Czas dla Zarządów Osiedli.                             

 12.    Zapytania i wolne wnioski.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

 13.    Informacja Przewodniczącej dotycząca korespondencji jaka       

          wpłynęła do Rady Miasta w okresie międzysesyjnym.   

             14.    Zamknięcie obrad Sesji. 
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Pkt. 3. Więcej niż zwykle uwagi poświęcono informacji o protokole z 

poprzedniej Sesji. 

W dniu 24 listopada 2017 roku do Biura Rady wpłynął wniosek Pani Ewy 

Jagiełło z prośbą o doprecyzowanie w protokóle jej wypowiedzi, gdyż zabrała 

głos na poprzedniej Sesji, jej zdaniem wypowiedź została niewłaściwie 

zaprotokółowana, nie odzwierciedlała sedna wypowiedzi. Żądała braku 

przyjęcia protokołu z tej Sesji. 

 Protokół, zgodnie z przyjętymi zasadami i przepisami w tym zakresie,  został 

sporządzony niezwłocznie po Sesji i odzwierciedlał przebieg obrad, obecnie jest 

dostępny w Biurze Obsługi Rady i w Biuletynie Informacji Publicznej. Zgodnie 

z § 48 ust.4 Statutu Gminy Miejskiej uwagi do protokołu powinny być 

wnoszone w formie pisemnej. Po analizie wniosku Pani Ewy Jagiełło w 

kontekście Statutu, uwzględniając opinię prawną na ten temat, został złożony 

przez Przewodniczącą Rady Miasta  Panią Barbarę Kornatowską wniosek 

formalny o nieuwzględnienie wniosku Pani Ewy Jagiełło. Wniosek odczytał 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Pana Krzysztof Leszczyński. 

 Opinia prawna wyjaśniała, ze zgodnie z § 48 ust.2 pkt. 5 Statutu z przebiegu 

obrad Sesji sporządza się streszczenie wystąpień i dyskusji. Statut w tym samym 

punkcie stanowi co prawda, że na życzenie mówcy przytacza się użyte 

sformułowanie, jednakże Pani Ewa Jagiełło podczas swojej wypowiedzi nie 

zastrzegła, aby jej wypowiedź była uwzględniona dosłownie. Nie odnotowano 

również faktu, aby inni mówcy takiego zastrzeżenia dokonali. Porządek obrad 

zgodnie z § 17 Statutu stanowi jednoznacznie, że jednym z punktów obrad jest 

informacja o protokole z poprzedniej Sesji, brak w tym przepisie obowiązku 

zatwierdzenia protokołu z poprzedniej Sesji. Co prawda w § 48 ust. 2 pkt. 3 

posługujemy się zwrotem „stwierdzenie przyjęcia protokołu z obrad poprzedniej 

Sesji”, to jednak w kontekście przywołanego wcześniej przepisu należy uznać, 

że w protokole każdej sesji czy Komisji powinien być odnotowany fakt 

przygotowania protokołu. 

Mając powyższe na uwadze, został postawiony wniosek formalny o 

nieuwzględnienie wniosku złożonego przez Panią Ewę Jagiełło. 

 

Głosowanie: 

Za   - 17 

Przeciw  - 0 

Wstrzymało się - 3 

Pkt. 4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w 

okresie międzysesyjnym. 
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Głos zabrał Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta. 

 

Pkt. 5. Analiza funkcjonowania oświaty miejskiej w roku szkolnym 2016/2017 

z uwzględnieniem wyników egzaminów gimnazjalnych i sprawdzianów kompe-

tencyjnych klas 6  -   druk Nr 1 

 

Pan radny Marek Rutkowski podziękował wszystkim  pracownikom oświaty 

placówek miejskich za ciężką i efektywną pracę w roku szkolnym 2016/2017, 

roku wyjątkowym bowiem poprzedzającym wprowadzenie bardzo ważnej re-

formy zmieniającej ustrój szkolny. Pan radny wspomniał o wyraźnym podnie-

sieniu poziomu wyników egzaminu gimnazjalnego dzięki realizacji programu 

„Ciechanów miastem nowoczesnej edukacji”. Pan radny zwrócił uwagę na pro-

blem niewystarczającej ilości godzin nauczyciela wspomagającego. Pan radny 

zaznaczył, że przybywa dzieci ze wskazaniami z poradni, którym trzeba poświę-

cić dodatkowy czas. Pan radny nadmienił, że pilna jest potrzeba zwiększenia 

liczby godzin nauczycieli wspomagających. 

 

Pkt.6. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Cie-

chanów na rok 2017 – druk Nr 2 

 

Pkt.7. Uchwalenie budżetu miasta na 2017 rok – druk Nr 3 

Projekty uchwał w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej i w sprawie 
uchwalenia budżetu na 2018 rok zostały omówione łącznie. 

Głos zabrał Pan Prezydent Miasta Krzysztof Kosiński ( materiał stanowi 
załącznik do protokołu). 

Pan radny Robert Kuciński odczytał Uchwałę Składu Orzekającego RIO Nr 

Ci.338.2017 z dnia 21 listopada 2017 roku w sprawie wydania opinii o 

przedłożonym przez Prezydenta Miasta Ciechanów projekcie uchwały o 
wieloletniej prognozie finansowe. 

Pan radny Krzysztof Leszczyński odczytał Uchwałę Składu Orzekającego RIO 

Nr Ci.339.2017 z dnia 21 listopada 2017 roku w sprawie wydania opinii o 

przedłożonym przez Prezydenta Miasta Ciechanów projekcie uchwały 

budżetowej na 2017 rok oraz możliwości sfinansowania deficytu - Uchwały 

stanowią załączniki do protokołu. 

Pan Przewodniczący Komisji RGiB odczytał stanowisko Komisji RGiB w 

sprawie projektu uchwały budżetowej na 2018 rok. 

Pan radny Robert Kuciński przedstawił stanowisko klubu radnych PIS. 

Nadmienił, że skala skierowanych środków finansowych na inwestycje i skala 

inwestycji jest duża. Pan radny wyraził nadzieję, że w przyszłości władze miasta 

pochylą się nad planami rozbudowy struktury mieszkaniowej, wspomoże 

oświatę miejską w postaci nauczycieli wspomagających. Pan radny 

poinformował, że klub radnych PiS poprze budżet na 2018 rok. 
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Pani radna Elżbieta Latko odczytała stanowisko klubu radnych PSL. 

(stanowisko stanowi załącznik do protokołu). 

Pan radny Zdzisław Dąbrowski w swojej wypowiedzi zaznaczył, że patrząc na 

Ciechanów jest to wiek XXI, lata po roku 2000, są to lata dla Ciechanowa 

dobre. Skala w jakiej Ciechanów się w tym czasie rozwinął wynikała z 

możliwości budżetu i co najważniejsze przychylności otoczenia. Dziś pan 

prezydent w sposób bardzo dynamiczny prowadzi miasto ku świetlanej 

przyszłości, dużo tytułów są to zastane projekty, które w tamtych czasach nie 

miały możliwości być realizowane, nie mniej jednak w tamtym czasie było 

myślenie dalsze niż do końca roku, czy do końca kadencji. Pan radny 

poinformował, że klub radnych „Razem dla Ciechanowa” będzie głosował za 

budżetem na 2018 rok. 

Pan radny Michał Jeziółkowski zaznaczył, że uchwalanie budżetu gminy czy 

miasta to święto lokalnej demokracji, bo budżet każdego miasta to jest 

kwintesencja samorządności. Budżet uchwalany w końcówce listopada pokrywa 

się ze zmianami w ustawie o samorządzie gminnym, w kodeksie wyborczym. 

Pan radny zaznaczył, że kwintesencja samorządności, kwintesencja lokalnej 

demokracji polega na tym, że jako miasto możemy sami decydować o własnym 

losie, czego przejawem jest głosowanie nad tym budżetem. Budżet jest to 

ogromna odpowiedzialność zarówno za rozwój, inwestycje, jak i za wychowanie 

najmłodszych mieszkańców, ponieważ oświata jest to dział, który pochłania 

najwięcej wydatków. Budżet to także odpowiedzialność, które korzystają z 

miejskiej pomocy i bez tej pomocy ich funkcjonowanie byłoby bardzo 

ograniczone. Budżet to także odpowiedzialność za codzienne życie 

mieszkańców. Pan radny wyraził zadowolenie, że to jest budżet kompromisowy, 

że żaden dział budżetowy nie zostaje pominięty, a także, że w tym budżecie 

ogromną rolę odgrywają fundusze zewnętrzne, które pozwalają realizować 

ważne inwestycje np. wieża ciśnień. Pan radny nadmienił, iż cieszy się, że ten 

budżet jest bezpieczny, że stabilna polityka finansowa miasta gwarantuje to, że 

zadłużenie nie będzie narastało, wręcz będzie malało i jest to dobra praktyka i 

będzie głosował za tym budżetem. 

Pan radny Michał Rząsiński pogratulował władzom miasta, panu prezydentowi 

śmiałości, odwagi i ambicji. 250 mln zł dla naszego miasta, jest to pula środków 

dla miasta największa w jego historii. Poprzeczka została postawiona bardzo 

wysoko. Przedłożony projekt budżetu na 2018 rok jest to tzw. dekalog 

finansowy założeń, określić go można za pomocą dwóch stwierdzeń, jest to 

budżet prorozwojowy, ale również budżet proinwestycyjny. Widać rekordową 

ilość środków na inwestycje ponad 80 mln zł. Mimo tak dużych nakładów 

finansowych nie ma do czynienia ze zwiększeniem obciążeń finansowych ze 

strony mieszkańców Ciechanowa. Budżet na 2018 rok to budżet stabilny, ale i 

odważny, ambitny, ale i gospodarny. Pan radny poinformował, że będzie 

głosował za budżetem na 2018 rok. 
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Pani radna Bogumiła Rybacka na wstępie swojej wypowiedzi poinformowała, 

że poprze tegoroczny projekt budżetu. Zaznaczyła, że jest to ostatni projekt 

budżetu w tej kadencji i nasuwają się tu pewne spostrzeżenia. Pani radna jak co 

roku starała się mieć wpływ na projekt budżetu. Nie jest on idealny, ponieważ 

nie sposób jest spełnić wszystkie oczekiwania mieszkańców. Chociaż jest 

rekordowo wysoki, to rzucają na niego cień na pewno kontrowersje dotyczące 

sposobu ustalenia frekwencji podczas tegorocznego głosowania nad budżetem 

obywatelskim. To nie powinno się wydarzyć. Oprócz dużych inwestycji, które 

są ważne dla wszystkich radnych, panią radną cieszy fakt drobnych inwestycji. 

Pani radna nadmieniła, że będzie zabiegała o to, że w miarę pojawiania się 

wolnych środków zadbać o park Dąbrowskiego, tak, aby tworzył razem z 

Pasażem Marii Konopnickiej ciąg spacerowy wzdłuż rzeki Łydyni. Panią radną 

cieszy również ogrom pozyskiwanych środków zewnętrznych. Pani radna 

nadmieniła, że przewidujący gospodarz myśli też o przyszłości, i pewne 

inwestycje, które dziś powstają będą w przyszłości rodziły koszty i nasze miasto 

będzie musiało te wszystkie obiekty utrzymać, a nasze miasto to my 

mieszkańcy, ich podatki. Pani radna chciałaby, aby młodzi ludzie nie wyjeżdżali 

z Ciechanowa za pracą, ponieważ w małym mieście żyje się na pewno 

bezpieczniej, wygodniej, przyjaźniej. 

Pan radny Jerzy Racki poinformował, że przedłożony budżet odpowiada w 

sposób realistyczny i ambitny na rzeczywiste potrzeby mieszkańców, te, które 

były zgłaszane w interpelacjach, we wnioskach radnych, które były 

artykułowane podczas spotkań osiedlowych z prezydentem. Pan radny wyraził 

słowa uznania dla wydziału pozyskiwania środków zewnętrznych, bo ponad 6-

krotny wzrost dochodów majątkowych w stosunku do roku 2017 jest to rzecz 

niespotykana. Należy pamiętać również, że przy dobrej koniunkturze 

makroekonomicznej możliwe jest coroczne zwiększanie się dochodów w dziale 

856 w pozycji podatek dochodowy od osób prawnych,  fizycznych i jednostek 

nie posiadających osobowości prawnej. Pan radny zwrócił uwagę na spadek 

planowanych dochodów z tytułu czynszów za mieszkania komunalne w dziale 

700 i powolne tempo realizacji planowanych inwestycji w zakresie 

budownictwa mieszkaniowego. Jest pilna potrzeba w niedalekiej przyszłości 

innego rozłożenia akcentów inwestycyjnych, większego położenia nacisku na tę 

dziedzinę działalności samorządu naszego miasta, oczywiście przy 

pozyskiwaniu środków zewnętrznych. Pan radny Jerzy Racki poinformował, że 

ma satysfakcję z faktu, że w przyszłym roku będą w dzielnicy Przemysłowej 

finalizowane ważne projekty inwestycyjne np. rewitalizacja wieży ciśnień, 

modernizacja ul. Niechodzkiej, Mazowieckiej, remont ul. Augustiańskiej. Pan 

radny nadmienił, że Ciechanów dostał w 2014 roku szansę i wykorzystuje tę 

szansę. 

Pan radny Leszek Goździewski poinformował, że w materiałach na sesję wśród 

załączników znajduje się zapis, że Rada Miasta upoważnia Prezydenta do 

obciążania Gminy do 9, 5 mln zł obciążeń. Pan radny zapytał, czy to dobrze jest 

z finansami, czy jest jakaś inna przyczyna. W dalszej części jest też zapis, że 
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kierownicy jednostek mogą do 2,5 mln zł zaciągać zobowiązania. Pan radny 

zapytał dlaczego taki zapis się znalazł i czemu to służy? 

Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta poinformował, że w każdej gminie w 

Polsce, w każdym projekcie budżetu tego typu zapis się znajduje i znajdował się 

we wszystkich projektach budżetów, które były uchwalane w Ciechanowie 

przez kilkadziesiąt lat wstecz. Jest to zapis techniczny, który jest 

wykorzystywany w razie potrzeby. W ciągu ostatnich 3 lat ten zapis przez Pana 

Prezydenta nie został nigdy wykorzystany. 

Pan Stanisław Talarek w pierwszej kwestii poinformował, że przedstawiony 

projekt budżet na rok 2018 na pierwszy rzut oka wydaje się sensowny, jednak 

gdyby przyjrzeć się dokładniej pojawiają się pytania. Pan radny długo 

zastanawiał się jaki był klucz przy planowaniu inwestycji ulic na 

ciechanowskich osiedlach.  Pan radny do budżetu na 2018 rok zgłosił wiele 

wniosków dotyczących ulic np. ul. Leśmiana. W wielu przypadkach pan radny 

występował o przygotowanie dokumentacji na modernizację ulic np. Cicha, 

Spokojna, Wierzbowa, Partyzantów, niestety nie znalazły się w projekcie 

budżetu. W projekcie budżetu znalazła się przebudowa ul. Kąckiej, niestety nie 

wzięto pod uwagę inwestycji polegającej na budowie sieci kanalizacyjnej, 

sanitarnej oraz wodociągowej na ul. Kąckiej. Po wybudowaniu ul. Kąckiej nie 

będzie możliwe umieszczenie tej infrastruktury w pasie drogowym. Pana 

radnego niepokoją zwiększone nakłady w dziale 750 wydatki rzeczowe w 

kwocie ponad 2 mln zł, w dziale tym mieszczą się ogłoszenia, zakup paliwa do 

samochodów służbowych, w dziale 921 finansowanie imprez kulturalnych oraz 

ważne wydarzenia kulturalne, ponadto przewidziano dotację dla COEK 

„Studio” w kwocie 930 tys. zł, w dziale 926 kultura fizyczna i sport na 

współrealizację imprez sportowych przewidziano kwotę 460 tys. zł, w kwocie 

tej przewidziane są stypendia sportowe, ale pana radnego niepokoi fakt, że 

kwota przeznaczona na stypendia w 2018 roku jest niższa o 20 tys. zł. Pan radny 

ma również uwagi do budżetu obywatelskiego na 2018 rok. Pan radny uważa, że 

kwota przeznaczona na budżet obywatelski powinna być wyższa, ponieważ 

niewłaściwie została obliczona frekwencja. Nie powinno zostać wprowadzone 

ograniczenie wiekowe, że na projekty w budżecie obywatelskim mogą głosować 

osoby od 16 roku życia. Jest to niezgodne z art. 5a ust. 1 ustawy o samorządzie 

gminnym. Pan radny uważa, ze budżet na 2018 rok jest budżetem wyborczym. 

Pan radny będzie głosował przeciwko budżetowi. 

Pan radny Marek Rutkowski zwrócił uwagę na dwie kwestie, pierwsza 

budownictwo mieszkaniowe czyli sfera, która zaspokaja najbardziej elementarne 

potrzeby mieszkańców i o które to potrzeby klub radnych PiS dopominał się od 

początku kadencji. W projekcie budżetu znalazły się środki na dwie planowane 

inwestycje, przy czym różne są planowane etapy realizacji. Pierwsza z nich to 

budowa na zasadach deweloperskich budynku z 48 lokalami mieszkalnymi i 

drugi wydatek, pod nazwą „opracowanie koncepcji i dokumentacji projektowo – 

kosztorysowej budowy budynku w ramach programu Mieszkanie Plus”. To są 

dwa sygnały, które pokazują pozytywną zmianę podejścia władz miasta do 
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problemu budownictwa, brakuje jednak jeszcze wydatków przeznaczonych na 

budowę mieszkań komunalnych np. ze wsparciem z BGK. Drugą bardzo ważną 

kwestią o jakiej wspomniał pan radny jest program 500 Plus, to bardzo ważna 

pozycja w budżecie. Środki wprowadzone na lokalny rynek poprawiają nie tylko 

sytuację rodzin, ale przyczyniają się też do ożywienie gospodarczego. 

Pan radny Mariusz Stawicki wspomniał o pomyśle, o którym mówił w 

poprzednim miesiącu, o bezpłatnej komunikacji miejskiej w Ciechanowie. 

Koszty realizacji takiej idei wraz z podatkiem VAT wynosiłby 7.236.000 zł. 

Zdaniem pana radnego sprawa jest trudna, to jednak nie jest niewykonalna. 

Może należałoby dać szansę mieszkańcom korzystania z bezpłatnej 

komunikacji, więc chodziłoby o  to w tym momencie, aby opracować mapę 

drogową, która doprowadziłaby w pewnym momencie do tego punktu 

docelowego, coraz więcej miast się na to decyduje. My jesteśmy niezbyt dużym 

miastem, ale z dobrze rozwiniętą komunikacją, czyli jesteśmy w sytuacji 

najtrudniejszej. Dużym miastom łatwiej z dochodów bieżących sfinansować 

bezpłatną komunikację. Zdaniem pana radnego jest to idea społecznie i 

ekologicznie ważna, a ekonomicznie mimo wszystko do zrobienia. 

W drugiej kwestii pan radny odniósł się do budżetu obywatelskiego. Nadmienił, 

że jest problem techniczny, regulamin nie pozwalał na ponowne przeliczenie 

głosów. Problem jest w tym jaką definicję frekwencji zastosowano. Na pewno 

należy regulamin w tej kwestii zmienić. Frekwencja tak jak się liczy w 

wyborach powszechnych nie może mieć tutaj zastosowania, dlatego że nie 

chodzi tu o ilość głosów ważnych, tylko o ilość osób biorących udział w 

głosowaniu. Skoro nie ma definicji frekwencji, może warto byłoby jeszcze raz 

spojrzeć na tą sprawę. 

Pani Przewodnicząca RM Barbara Kornatowska podziękowała radnym za pracę 

nad projektem budżetu na 2018 rok, podziękowała panu prezydentowi i 

pracownikom UM. Pani Przewodnicząca podkreśliła bardzo ważną kwestię jako 

przedstawicielka osiedla Bloki i zaznaczyła, że pierwszy raz w budżecie miasta 

znalazła się pula środków, która będzie przekazana do poprawienie sytuacji 

mieszkańców osiedla Bloki. 

Pkt. 6. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Cie-

chanów na rok 2017 – druk Nr 2 

 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław Brzozowski x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
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6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara Kornatowska x   

8. Robert Kuciński x   
9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski nieobecny   
 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 517/XXXVIII/2017. 

 

Pkt. 7. Uchwalenie budżetu miasta na 2017 rok – druk Nr 3 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław Brzozowski x   
3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara Kornatowska x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   
12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - x   
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Filipowicz 
17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek  x  
21. Marcin Żebrowski nieobecny   

Uchwała 19 głosami za, 1 głosem przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 518/XXXVIII/2017. 

Pani Przewodnicząca RM ogłosiła 20 minut przerwy. 

Pkt. 8. Projekty uchwał. 

1/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Cie-

chanów na rok 2017 -   druk Nr 4x 

 

Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta poinformował, że zmiana ta ma cha-

rakter kluczowy. Gdy był uchwalany budżet na 2017 rok, wówczas była plano-

wana emisja obligacji łącznie 30,5 mln zł. Kwota bardzo duża, która pierwszy 

raz pojawiła się w budżecie miasta. Dziś przedłożona zmiana uchwały zawiera 

zmniejszenie tej kwoty do 7,5 mln zł, a więc jest to kwota, która jest mniejsza 

niż kwota spłat zobowiązań miasta z lat poprzednich. To skutkuje tym, że na 

koniec 2017 roku w ciągu 3 ostatnich lat będzie sytuacja, w której dług ogólny 

miasta nie powiększy się ani o złotówkę. W tych 3 latach równocześnie zostało 

spłacone 5,5 mln zł zobowiązań sprzed 2014 roku. Dlatego ta zmiana jest tak 

istotna, ponieważ warto też zwrócić uwagę na skalę inwestycji, które w tym cza-

sie następują. 

 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław 

Brzozowski 
x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   
9. Agnieszka Kuźma x   
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10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof 

Leszczyński 
x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   
16. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski nieobecny   
 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 519/XXXVIII/2017. 

 

2/ w sprawie zmiany Uchwały budżetowej na rok 2017 – druk Nr 5x 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław Brzozowski x   
3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara Kornatowska x   
8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
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19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski nieobecny   
 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 520/XXXVIII/2017. 

 

3/ w sprawie obniżenia ceny skupu żyta  stanowiącej podstawę do naliczenia 

podatku rolnego – druk Nr 6 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław Brzozowski x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara Kornatowska x   
8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski nieobecny   

 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 521/XXXVIII/2017. 

 

4/ w sprawie zmiany uchwały  Nr 419/XXIX/2017 Rady Miasta Ciechanów z 

dnia  30 marca 2017 roku w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i 
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gimnazjów prowadzonych przez Gminę Miejską Ciechanów do nowego ustroju 

szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe, na okres od dnia 01 

września 2017r. do dnia 31 sierpnia 2019r. – druk Nr 7 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław Brzozowski x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara Kornatowska x   

8. Robert Kuciński x   
9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   
12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   
16. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski nieobecny   
 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 522/XXXVIII/2017. 

 

5/ w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowych zespołów szkół w 

ośmioletnie szkoły podstawowe – druk Nr 8 

 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław Brzozowski x   
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3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara Kornatowska x   
8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   
16. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski nieobecny   

 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 523/XXXVIII/2017. 

 

6/ w sprawie nadania Statutu Szkole Podstawowej Nr 1 w Ciechanowie– druk 

Nr 9 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław Brzozowski x   
3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara Kornatowska x   
8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   
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12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski nieobecny   

 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 524/XXXVIII/2017. 

 

7/ w sprawie przedłużenia obowiązywania  taryf i stawek opłat za zbiorowe  za-

opatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków -  druk Nr 10 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław Brzozowski x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara Kornatowska x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   
12. Tomasz Podsiadlik   x 

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
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20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski nieobecny   

 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciw i 1 wstrzymującym się została 

podjęta i nosi nr 525/XXXVIII/2017. 

 

 

8/ w sprawie wprowadzenia zmian w wieloletnim planie rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych będących w posiadaniu Zakładu 

Wodociągów i Kanalizacji w Ciechanowie Spółka z o.o. na lata 2016 – 2018 -  

druk Nr  11 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław Brzozowski x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski   x 

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara Kornatowska x   

8. Robert Kuciński x   
9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   
16. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski nieobecny   
 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciw i 1 wstrzymującym się została 

podjęta i nosi nr 526/XXXVIII/2017. 
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9/ w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

schroniskach dla bezdomnych – druk Nr 12 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław Brzozowski x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara Kornatowska x   
8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   
16. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski nieobecny   

 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 527/XXXVIII/2017. 

 

10/ w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Miejskiej Cie-

chanów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa          

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicz-

nego i o wolontariacie (tj. Dz.U. z 2016r. poz. 239) na 2018 rok  – druk Nr 13x 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław Brzozowski x   
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3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara Kornatowska x   
8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   
16. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski nieobecny   

 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 528/XXXVIII/2017. 

 

11/ w sprawie określenia szczegółowych warunków i trybu przyznawania sty-

pendiów artystycznych dla uczniów oraz określenia ich wysokości – druk Nr 

14x 

 

Pan radny Marek Rutkowski poinformował, że dzisiejsza uchwała jest to krok 

naprzód zwiększa się bowiem liczba osób wyróżnionych, jak również wzrasta 

kwota przeznaczona na wsparcie z 3 tys. do 10 tys. zł rocznie. Pan radny wyraził 

nadzieję, że w kolejnej perspektywie budżetowej będzie lepiej, tak by liczba wy-

różnionych stypendium artystycznym była jeszcze większa. 

 

Głos zabrała pani Bibiana Mossakowska Honorowy Obywatel Miasta Ciecha-

nów. 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
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2. Wiesław Brzozowski x   
3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara Kornatowska x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski nieobecny   
 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 529/XXXVIII/2017. 

 

 

12/ w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn.”Program profilaktyki 

zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego HPV w Gminie Miejskiej Ciechanów 

na lata 2018 – 2021”- druk Nr 15 

 

Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta poinformował, że podejmowana jest 

dziś nowa inicjatywa z myślą o zdrowiu mieszkańców Ciechanowa, zdrowiu 

kobiet i całych rodzin. Jest to pierwszy program profilaktyczny realizowany 

przez miasto Ciechanów. Jest to program bezpłatnych szczepień przeciwko wi-

rusowi HPV, szczepienia, które chronią przed rakiem szyjki macicy. To jednak 

nie tylko szczepienia, ale także edukacja. Szczepienia są adresowane do dziew-

czynek, które w przyszłym roku będą miały ukończone 12 lat. Pan Prezydent 

podziękował za zaangażowanie Pani Bibianie Mossakowskiej Honorowej Oby-

watelce Ciechanowa, Pani Dyrektor Sanepidu Wiesławie Krawczyk, Dyrekcji 
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Szpitala i PWSZ oraz Pani Kierownik Wydziału Kontaktów Społecznych Boże-

nie Żywieckiej. 

 

Głos zabrała Pani Wiesława Krawczyk. 

Głos zabrała Pani Bibiana Mossakowska. 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław Brzozowski x   
3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara Kornatowska x   
8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski nieobecny   

 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 530/XXXVIII/2017. 

 

13/ w sprawie  przygotowania projektu zmiany uchwały Nr 228/XIX/2016 Rady 

Miasta Ciechanów z dnia 28 kwietnia 2016r. W sprawie zasad i warunków usy-

tuowania obiektów małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamo-

wych oraz ogrodzeń, ich gabarytów, standardów jakościowych oraz rodzajów 

materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonane- druk Nr 16 
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Pani radna Bogumiła Rybacka poinformowała, że jest to uchwała intencyjna. 

Jest wynikiem pracy wielu osób w komisji krajobrazowej. Pani radna podzię-

kowała za pracę wszystkim, którzy uczestniczyli w tej komisji. 

Pani Przewodnicząca RM Barbara Kornatowska (również przewodnicząca ko-

misji tematycznej) również podziękowała za pracę wszystkim osobom zaanga-

żowanym w pracach komisji, a przede  wszystkim Pani Danucie Drzewieckiej, 

Panu Andrzejowi Kalinowskiemu i pracownikom wydziału architektury, redak-

torom z portalu 06-400 oraz mieszkance Ciechanowa  Pani Ewie Jagiełło. 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław Brzozowski x   
3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara Kornatowska x   
8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski nieobecny   

 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 531/XXXVIII/2017. 
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14/ w sprawie wyrażenia zgody na  udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży na 

rzecz najemcy samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 2 B w budynku położo-

nym w Ciechanowie  przy ul. H. Sienkiewicza 9 – druk  Nr 17 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław Brzozowski x   
3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara Kornatowska x   
8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski nieobecny   

 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 532/XXXVIII/2017. 

 

15/ w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników - 

druk Nr 18 

 

Pan radny Krzysztof Leszczyński zgłosił kandydaturę Pani radnej Elżbiety Lat-

ko. 

Pani radna Elżbieta Latko wyraziła zgodę na pracę w komisji. 
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Pani radna Bogumiła Rybacka zgłosiła kandydaturę pani radnej Agnieszki 

Kuźmy. 

Pani radna Agnieszka Kuźma wyraziła zgodę na pracę w komisji. 

Pan radny Leszek Goździewski zgłosił kandydaturę Pana radnego Stanisława 

Talarka. 

Pan radny Stanisław Talarek wyraził zgodę na pracę w komisji. 

Pan radny Michał Jeziółkowski zgłosił kandydaturę Pana radnego Krzysztofa 

Leszczyńskiego. 

Pan radny Krzysztof Leszczyński wyraził zgodę na pracę w komisji. 

Pan radny Zenon Stańczak zgłosił kandydaturę Pana radnego Tomasza Podsia-

dlika. 

Pan radny Tomasz Podsiadlik nie wyraził zgody na pracę w komisji. 

Pan radny Wiesław Brzozowski zgłosił kandydaturę Pana radnego Zenona Stań-

czaka. 

Pan radny Zenon Stańczak nie wyraził zgody na pracę w komisji. 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław Brzozowski x   
3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara Kornatowska x   
8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
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21. Marcin Żebrowski nieobecny   
 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 533/XXXVIII/2017. 

 

16/ w sprawie  wyrażenia zgody na  zwarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego tryby zawarcia umowy dzierżawy– 

druk Nr 19 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław Brzozowski x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara Kornatowska x   

8. Robert Kuciński x   
9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   
12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski nieobecny   
 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 534/XXXVIII/2017. 

17/ w sprawie  wyrażenia zgody na  zwarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na   
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odstąpienie od obowiązku przetargowego tryby zawarcia umowy dzierżawy  – 

druk Nr 20 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław Brzozowski x   
3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara Kornatowska x   
8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski nieobecny   

 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 535/XXXVIII/2017. 

 

18/ w sprawie  wyrażenia zgody na  zwarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego tryby zawarcia umowy dzierżawy– 

druk Nr 21 

 

 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
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2. Wiesław Brzozowski x   
3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara Kornatowska x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski nieobecny   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski nieobecny   
 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 536/XXXVIII/2017. 

 

19/ w sprawie  wyrażenia zgody na  zwarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego tryby zawarcia umowy dzierżawy– 

druk Nr 22 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara x   
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Kornatowska 
8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski nieobecny   

15. Michał Rząsiński x   
16. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski nieobecny   
 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 537/XXXVIII/2017. 

 

20/ w sprawie  wyrażenia zgody na  zwarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego tryby zawarcia umowy dzierżawy – 

druk Nr 23 

 

   

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław Brzozowski x   
3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara Kornatowska x   
8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   
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12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski nieobecny   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski nieobecny   

 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 538/XXXVIII/2017. 

 

21/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na odstąpie-

nie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy – druk Nr 

24 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław Brzozowski x   
3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara Kornatowska x   
8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski nieobecny   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   
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19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski nieobecny   
 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 539/XXXVIII/2017. 

 

22/ w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Prezydenta Miasta – druk Nr 

25 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski   x 
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki nieobecny   

14. Marek Rutkowski nieobecny   

15. Michał Rząsiński x   
16. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   

17. Bogumiła Rybacka   x 

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek   x 
21. Marcin Żebrowski nieobecny   

 

Uchwała 15 głosami za, bez głosów przeciw i 3 wstrzymującymi się została 

podjęta i nosi nr 540/XXXVIII/2017. 
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23/  w sprawie zmiany w regulaminie dostarczania wody i odprowadzania ście-

ków przyjętego Uchwałą Nr 423/XXXVII/2006 Rady Miasta Ciechanów z dnia 

26 stycznia 2006 roku – druk Nr 26 

 

Pan radny Krzysztof Leszczyński odczytał projekt uchwały. 

Pan radny Robert Kuciński poinformował, ze przedłożony projekt uchwały jest 

konsekwencją pisma, które wpłynęło na ręce radnych, w którym czytamy, że 

podłączenie urządzeń zaopatrzenia w wodę, opłata za to nakładana na mieszkań-

ców odbywała się bez upoważnienia ustawowego. Pan radny nadmienił, ze do-

brze, ze błąd będzie naprawiony, ale zapis proponowany w projekcie rodzi zapy-

tania. Kodeks cywilny mówi jasno, że ten, kto bezpodstawnie wzbogaci się musi 

oddać pieniądze, dlatego też klub radnych PiS zwraca się z apelem do ZWiK, 

aby poinformował mieszkańców, że taka procedura nastąpiła. Należy rozsądnie 

rozwiązać ten problem. 

 

Pan radny Zdzisław Dąbrowski poinformował, że jest to sytuacja, która dotyczy 

nie tylko miasta Ciechanów. 

 

Pan Jerzy Ryziński Prezes ZWiK poinformował, że opłata przez ZWiK w Cie-

chanowie nie była pobierana i dalej również nie będzie pobierana. 

 

Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta doprecyzował, że chodzi o treść 

uchwały z 2006 roku gdzie  eliminowany jest zapis prawny, który w sposób fak-

tyczny nigdy nie funkcjonował, ZWiK się do niego nie stosował, ale istnieje w 

prawie lokalnym. Trzeba go wyeliminować zgodnie z decyzją orzeczniczą, która 

w tej chwili jest. Nigdy nie było negatywnych konsekwencji dla mieszkańców i 

nie będzie negatywnych konsekwencji dla miasta i dla ZWiK. 

 

Pani radna Bogumiła Rybacka zaznaczyła, że wzrosła cena wody dla przedsię-

biorców. 

 

Pan radny Robert Kuciński zapytał czy nie były ponoszone opłaty przez miesz-

kańców za odbiór przyłącza. 

 

Pan Artur Giziński Wiceprezes ZWiK poinformował, że były jedynie pobierane 

opłaty za odbiory techniczne, czyli badanie szczelności sieci, około 150 zł. 

 

Pan Mirosław Cejmer mieszkaniec Ciechanowa zapytał kto pokrywa koszty 

licznika głównego. 
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Pan Jerzy Ryziński Prezes ZWiK poinformował, że jeśli wodomierz jest sprzę-

żony główny to wspólnota, czyli mieszkańcy. W umowie na dostarczanie wody 

wszystkie warunki zostały ujęte. 

 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław Brzozowski x   
3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara Kornatowska x   
8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski nieobecny   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski nieobecny   

 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 541/XXXVIII/2017. 

 

Pani Przewodnicząca ogłosiła 10 minut przerwy. 

 

 

 Pkt. 9.     Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady za III kwartał 2017r. 

Sprawozdanie z wykonania uchwał radni otrzymali drogą elektroniczną. 

Pkt. 10.    Interpelacje. 
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Pan radny Robert Adamiak w pierwszej interpelacji zwrócił się z prośbą o na-

prawę nawierzchni ulic Leśmiana i Dąbrowskiego. 

W drugiej interpelacji pan radny zainterpelował o podjęcie właściwych decyzji 

dotyczących zmiany aktualnie obowiązujących miejsc postojowych na odcinku 

od skrzyżowania z ul. Powstańców Warszawskich do skrzyżowania z ul. Naru-

towicza. 

Pan radny Stanisław Talarek w pierwszej interpelacji zwrócił się z prośbą o pod-

jęcie interwencji w sprawie naprawy nawierzchni drogi prowadzącej od ul. 

Gostkowskiej do Składu Celnego. 

W drugiej interpelacji pan radny poprosił o naprawę nawierzchni ul. Złotej. 

W kolejnej interpelacji pan radny zwrócił się z prośbą o zamontowanie progu 

zwalniającego i ustawienia znaku ograniczenia prędkości w ul. Dolnej. 

W ostatniej kwestii pan radny zapytał czy Pan Prezydent podejmie działania w 

celu przeprowadzenia ponownego głosowania nad Budżetem Obywatelskim na 

2018 rok. 

Pan radny Krzysztof Leszczyński w pierwszej interpelacji zwrócił się z prośbą o 

utwardzenie ulic zlokalizowanych za kościołem Św. Franciszka z Asyżu. 

W drugiej kwestii pan radny zainterpelował o wybudowanie fragmentu chodni-

ka na ul. Św. Franciszka za plebanią kościoła. 

Pan radny Tomasz Podsiadlik zwrócił się z prośbą o przeznaczenie budynku 

dawnej szkoły społecznej u zbiegu ul. Powstańców Warszawskich i Grota – 

Roweckiego na cele mieszkaniowe. Pan radny zaproponował ogłoszenie kon-

kursu na wyłonienie chętnych do zawiązania wspólnoty, która za możliwość 

długoletniego najmu podjęłaby się remontu tego budynku. Pan radny poprosił 

również o udostępnienie dokumentacji technicznej tego obiektu. 

Pan radny Jerzy Racki w pierwszej kwestii zainterpelował o wprowadzenia akcji 

zachęcających mieszkańców do rozliczania deklaracji PIT w miejscu faktyczne-

go zamieszkania. 

W drugiej interpelacji pan radny zwrócił się z prośba o poprawę nawierzchni ul. 

Pęchcińskiej. 
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W kolejnej interpelacji pan radny zapytał na jakich warunkach podpisano umo-

wę z podmiotem odpowiedzialnym za zbiórkę odzieży używanej, na jaki okres 

ją podpisano i ile wynosi miesięczna opłata. 

W czwartej interpelacji pan radny poprosił o podanie aktualnych zaległości z 

tytułu czynszów za komunalne lokale mieszkalne, lokale użytkowe i garaże. Pan 

radny poprosił również o udostępnienie danych za lata 2015-2017 kwoty, jaką 

udało się wyegzekwować od dłużników w wyniku podjętych działań windyka-

cyjnych, kwoty zaległości umorzonych na wniosek dłużnika. Pan radny zapytał 

również jakie jest zadłużenie mieszkań komunalnych i socjalnych na koniec 

października 2017 roku. Poprosił również o podanie liczby zadłużonych miesz-

kań komunalnych i socjalnych łącznie, w tym liczby mieszkań zadłużonych z 

podziałem na zadłużenie do 3 miesięcy i ponad 3 miesiące. 

W ostatniej interpelacji pan radny zwrócił się z prośbą o rozpatrzenie możliwo-

ści wcześniejszego niż do tej pory włączania oświetlenia ulicznego, a w dalszej 

perspektywie czasowej rozważenie doświetlenia przejść dla pieszych. 

Pan radny Michał Rząsiński w pierwszej interpelacji zwrócił się z prośbą o nie-

odpłatne udostępnienie szkolnych  sal gimnastycznych klubom sportowym. 

W drugiej kwestii pan radny zainterpelował o zbadanie zasadności usytuowania 

dwóch miejsc parkingowych dla osób niepełnosprawnych w pasie drogowym na 

przeciwko posesji płońska 46 i 48. 

Pan radny Marek Rutkowski zwrócił się z prośbą o pozytywne rozpatrzenie 

wniosku mieszkańców dotyczącego sporządzenia miejscowego planu zagospo-

darowania terenu wokół ulic Ranieckiej, Szwankego, Rzeczkowskiej. 

 

Pkt. 11.    Czas dla Zarządów Osiedli.                             

Przewodniczący ZO nie zabierali głosu. 

Pkt. 12. Zapytania i wolne wnioski. 

Pan radny Leszek Goździewski poruszył problem dotyczący kolejek pacjentów 

w szpitalach i przychodniach. Poprosił o poparcie głosu w sprawie zwiększenia 

liczby lekarzy w Podstawowej Opiece Zdrowotnej. 
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Pani radna Bogumiła Rybacka odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej 

skierowany do Pana Prezydenta Krzysztofa Kosińskiego o podjęcie działań 

zmierzających do wyjaśnienia wszelkich wątpliwości, wokół ustalenia 

wszelkich praw autorskich do pracy, która zwyciężyła w konkursie na mural i 

przedstawienie wyników tych działań na najbliższym posiedzeniu Komisji 

Rewizyjnej, prośba także o dołączenie informacji jakie oprogramowanie zostało 

użyte do stworzenia projektu. 

Pani radna odniosła się również do wniosku, który przedstawiła na poprzedniej 

Komisji Rewizyjnej dotyczącego kontrowersji wokół budżetu obywatelskiego. 

Pani radna nadmieniła, że jeśli nie były zgłaszane uwagi co do poprzedniego 

systemu liczenia frekwencji, to nie znaczy, że należy to dalej robić w ten sam 

sposób. Zdaniem pani radnej po to jest obsługa prawna, aby zwróciła uwagę na 

nieścisłości i luki w procedowanych przez radnych uchwałach. Pani radna 

zapytała, w którym miejscu w obowiązującym regulaminie nie dopuszcza się 

możliwości ponownego przeliczenia frekwencji. 

Pani radna poinformowała także, że zwrócili się do niej mieszkańcy bloku tzw. 

Krzyżaka z prośbą o włączenie tego budynku do Strefy Płatnego Parkowania. 

Pani radna zapytała czy sama musi przygotować uchwałę dotyczącą włączenia 

parkingu przy tym bloku do SPP, czy będzie ona przedstawiona przez władze 

miasta. 

Głos zabrał Pan Mirosław Cejmer w sprawie projektu obywatelskiego „Płońska” 

czyli budowa chodnika wraz z oświetleniem, który zapytał jakie były kryteria 

kolejności wykonywania projektów obywatelskich w tym roku, czy będą podjęte 

kroki dla zabezpieczenia bezpieczeństwa mieszkańców. Czy projekt obywatelski 

Pana Mirosława Cejmera zostanie w tym roku wykonany. Pan Mirosław Cejmer 

poruszył także kwestię sygnalizacji świetlnej w ul. Armii Krajowej i tworzących 

się w tym miejscu korków. 

Pan radny Jerzy Racki zabrał głos w sprawie pisma dotyczącego konfliktu w 

spółce PEC. Pan radny zapytał ile spraw sądowych się toczy, a także na jakim 

etapie są one na dzień dzisiejszy, czy któraś z nich zakończyła się wyrokiem czy 

odstąpieniem od swoich stanowisk danych stron, czy toczą się negocjacje 

między tymi stronami i jakie ewentualnie są szanse powodzenia tych negocjacji 

w drodze do załagodzenia sporu. 

Pani radna Edyta Rzeplińska – Filipowicz w pierwszej kwestii złożyła 

podziękowania za włączenie do przyszłorocznego budżetu zadania polegającego 

na budowie ulic Kwiatowej i Wesołej, a także wyraziła podziękowanie w 

imieniu mieszkańców za to, ze w przyszłym roku nastąpi przygotowanie 

dokumentacji na budowę kanalizacji w ul. Wiosennej i Małej. 

Pani radna złożyła wnioski: 

- naprawa nawierzchni ul. Wiosennej, przy posesji 32A 

- poprawa nawierzchni ulic Różanej i Dębowej 
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- ul. Leśmiana – zajęcie się ulicą i naprawę 

- ul. Wąska i Mała – utrwalenie emulsją asfaltową 

Pan radny Stanisław Talarek zapytał czy w MOSiR zatrudniony jest radny Jacek 

Duriasz. 

Pani Joanna Potocka – Rak Zastępca Prezydenta Miasta poinformowała Pana 

Mirosława Cejmera, że inwestycje w mieście są realizowane w sposób jak jest 

zaplanowane w wydziale i referacie Inwestycji. Proces inwestycji rządzi się 

swoimi prawami, nie wszystkie inwestycje udaje się zrealizować tak jakby się 

chciało, ponieważ są problemy są nieraz natury technicznej, np. nie można 

wyłonić wykonawców. 

Pkt. 13. Informacja Przewodniczącej dotycząca korespondencji jaka 

wpłynęła do Rady Miasta w okresie międzysesyjnym. 

Pani Przewodnicząca RM poinformowała, że w miesiącu listopadzie wpłynęły 

następujące pisma: 

- pismo IPN dotyczące nazwania ul. Stanisława Borodzicza i 17 Stycznia 

- wniosek Prokuratury Rejonowej w Ciechanowie o naruszeniu prawa 

dokonanego uchwała nr 423/XXXVII/2006 Rady Miasta Ciechanów z dnia 26 

stycznia 2006 roku w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody 

obowiązującego na obszarze Gminy Miejskiej Ciechanów. 

- pismo mieszkańców osiedla „Słoneczne” z prośbą o interwencję w sprawie 

decyzji wydanej przez Starostę Ciechanowskiego dotyczącej zbierania i 

przetwarzania odpadów przy ul. Chabrowej 5. 

 

Pan Krzysztof Leszczyński Wiceprzewodniczący RM odczytał terminarz 
posiedzeń komisji i sesję na miesiąc grudzień. 

 

Pkt. 14.    Zamknięcie obrad Sesji. 

Pani Barbara Kornatowska Przewodnicząca Rady Miasta Ciechanów 

zamknęła obrady XXXVIII Sesji Rady Miasta Ciechanów. 

   Przewodnicząca Rady Miasta 

        Barbara Kornatowska 

Protokołowała: 

Beata Kania 

Ciechanów, dn. 12.12.2017r. 

 


